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1 CDA 12d Mw. Rommel Samenwerkingsagenda 
Provincie Noord-
Holland en regio Gooi 
en Vechtstreek

1. Zijn er ook met andere 
regio’s in de provincie Strategische 
samenwerkingsagenda’s vastgesteld 
en zo nee, volgt dat nog?
2. In deze strategische 
samenwerkingsagenda worden 4 
onderwerpen benoemd met 
betrekking tot : economie, mobiliteit, 
veenweidegebieden en gezonde 
leefomgeving. Hoe verhoudt zich dit 
met de behandeling van deze 
onderwerpen in andere agenda’s en 
programma’s?
3. In de brief aan PS staat 
vermeld dat deze strategische 
samenwerkingsagenda binnen de 
begroting past. Wordt in de 
begroting dan ook inzichtelijk 
gemaakt hoeveel middelen worden 
aangewend ter uitvoering van deze 
strategische samenwerkingsagenda?
4. Er wordt aangegeven dat de 
agenda gedurende de looptijd kan 
worden herijkt. Is een evaluatie van 
de behaalde uitkomsten hiervan dan 
een onderdeel en met wat voor 
frequentie  worden de uitkomsten 

1. Nee. De regionale strategische 
samenwerkingsagenda (RSA) met de regio Gooi 
en Vechtstreek is de eerste in een reeks. In de 
andere regio’s loopt het ambtelijk proces van 
bespreken, schrijven en vaststellen van een 
samenwerkingsagenda in verschillende fasen. De 
eerstvolgende samenwerkingsagenda is die met 
de regio Zuid-Kennemerland. Deze zal naar 
verwachting binnen 2 maanden gereed zijn. 
Overigens heeft niet iedere regio op dit moment 
de intentie te komen tot een strategische 
samenwerkingsagenda met de provincie. 
Redenen hiervoor zijn bijvoorbeeld het gebrek 
aan gemeentelijke capaciteit, sterke focus op 
eigen ontwikkelingen die nu onder druk staan 
wegens structurele financiële tekorten of omdat 
de onderlinge samenwerking binnen de regio 
eerst verder gebracht wordt.

2. Deze 4 onderwerpen en daaruit voorvloeiende 
activiteiten zijn reeds belegd in lopende projecten 
en programma’s met bijbehorende middelen en 
capaciteit. Deze lopen gewoon door. Met deze 
RSA  stellen regio en provincie bepaalde thema’s 
centraal bij de onderlinge samenwerking zoals 
benoemd in bv het provinciale coalitieakkoord en 
de eigen GV streek agenda.  Met meer focus op 
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van deze samenwerking in beeld 
gebracht?

aanpak, uitwerking en resultaat. We 
onderschrijven hiermee dat we de benoemde 
thema’s belangrijk vinden, en hierop (intensiever) 
gaan samenwerken. 

3. Nee. In de begroting is geen specifieke post 
opgenomen voor uitvoering van de RSA. Het gaat 
niet om een nieuw programma of projecten, we 
werken binnen de bestaande kaders en 
begrotingsprogramma’s (geld, capaciteit, inzet, 
middelen etc.). Wel is in de provinciale begroting 
2020 de RSA als indicator opgenomen bij 
begrotingsdoel 1.4.2 Provinciale inzet leveren bij 
gemeenschappelijke opgaven op Europees, 
landelijk, regionaal en lokaal niveau.

4. De voortgang wordt halfjaarlijks ambtelijk 
gemonitord en er vindt dan een bestuurlijk 
afstemmingsoverleg plaats. De resultaten van 
deze tussentijdse evaluatie kunnen leiden tot een 
actualisatie van de RSA.

2 CDA 13d Mw. Pels Verhogen 
subsidieplafond 
Uitvoeringsregeling 
subsidieverduurzaming 
sportaccommodaties 
Noord-Holland

Uitgaande van een maximale subsidie 
van € 10.000,-- per aanvraag zouden 
zeker 15 sportverenigingen hun 
aanvraag gehonoreerd kunnen zien. 
Er is in de eerste week van 
openstelling van 22 

Het verhoogde plafond hebben wij gebaseerd op 
het aantal binnengekomen aanvragen in de 
eerste week, maar ook op signalen uit het veld. 
Zo kreeg ons servicepunt subsidies voorafgaand 
aan de openstelling veel vragen van 
sportvereniging over deze regeling. Op dit 
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sportverenigingen een aanvraag 
ontvangen, dus dat zou een 
overschrijding van maximaal € 
70.000,-- gaan. Waarom wordt het 
subsidie plafond dan meer dan 
verdrievoudigd (van € 150.000 naar € 
500.000) voor 2021?

moment zijn 46 aanvragen bij ons ingediend. Dit 
betekent dat wij al bijna €400.000 euro aan 
subsidieaanvragen hebben ontvangen. De 
populariteit van de regeling laat zien dat de 
doelgroep de regeling ook goed weet te vinden.

3 CDA 15b CdK Provinciedeal Digitale 
Democratie Noord-
Holland

Er staat in de brief van GS aan PS dat 
er sprake zal zijn van een inclusieve 
participatie en dat er aandacht zal 
zijn voor mensen die minder digitaal 
vaardig zijn. Hoe moeten we deze 
aandacht zien en leidt dit ook tot het 
vergroten van de digitale vaardigheid 
van deze inwoners?

Op het moment dat het pilotproject met het 
digitale participatieplatform van OpenStad van 
start zal gaan, zal dit breed gecommuniceerd 
worden via alle kanalen waarop de provincie 
Noord-Holland aanwezig is. Hierdoor worden 
verschillende doelgroepen bereikt. Voorbeelden 
zijn lokale bladen, Facebook, Twitter, e-mail en 
onze eigen website. Stijl en toon worden daarbij 
aangepast. Ook wordt contact gezocht met 
betrokken maatschappelijke organisaties om hen 
te vragen ons te helpen het traject onder de 
aandacht te brengen. Dit alles zal worden 
meegenomen in de communicatiecampagne 
rondom het digitale participatietraject. Uit 
evaluaties van digitale participatietrajecten met 
een langere looptijd, waar mensen op een tijdstip 
naar keuze aan kunnen deelnemen, blijkt dat 
andere en meer doelgroepen bereikt worden. 
Inwonersbijeenkomsten in de avonduren worden 
daarentegen vaak bezocht door een niet-diverse 
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inwonersgroep.
 
Om zoveel mogelijk  inwoners te betrekken en 
dus ook inwoners die digitaal minder vaardig zijn, 
zal zo duidelijk en begrijpelijk mogelijke 
informatie worden verstrekt over hoe men kan 
deelnemen, inclusief heldere uitleg hoe het 
allemaal werkt. Zo dragen we ook bij aan het 
vergroten van de digitale vaardigheden van onze 
inwoners. Verdere mogelijke opties om te kunnen 
participeren zijn het aanbieden van schriftelijke 
of telefonische inbreng.
De informatie over hoe deel te nemen aan het 
traject zal qua medium, taalgebruik en boodschap 
toegespitst worden op de verschillende 
doelgroepen, zodat ook zij die digitaal minder 
vaardig zijn zoveel mogelijk kunnen deelnemen.
 
Dit project moet uitdrukkelijk worden gezien als 
pilot waarin geëxperimenteerd kan worden en 
nog niet alles in beton gegoten is. We borduren 
voort op inzichten rondom (digitale) inclusie uit 
de eigen organisatie, zoals die van taaltraject 
Direct Duidelijk, van medeoverheden die al 
ervaring hebben met digitale 
participatietrajecten, en maatschappelijke 
organisaties en onderzoeksinstituten die zich 
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bezighouden met dit vraagstuk.  

4 VVD/mw. 
Van 
Geffen

13b Mw. Pels Brief GS aan PS inz.  
Ondertekening City 
Deal Circulair en 
Conceptueel bouwen

1. wat zijn de overwegingen om het 
kernteam en het bestuurlijke 
netwerk uitsluitend met partners 
vanuit de overheid te bezetten? 
2. is er discussie geweest over de 
mogelijkheid de sturing met de 
kennisinstellingen en partners uit de 
bouwwereld samen te doen? O ja, 
welke voordelen zou dit kunnen 
bieden ten opzichte van de huidige 
constructie? 
3. in de (af)bouw vindt een groot 
aantal transportbewegingen plaats 
van kleine bedrijven en individuele 
bouwvakkers met elk hun eigen (al 
dan niet schone) auto gevuld met 
gereedschap en afbouwmaterialen. 
Hiervoor ontwikkelt het MKB (zoals 
Kwakman – volendam met 
https://bouwlocker.nl/) oplossingen 
die dichtbij de uitvoerende doelgroep 
liggen en veel impact kunnen hebben 
tijdens de bouw. De Citydeal lijkt niet 
over dit onderdeel van de 
bouwwerkelijkheid te gaan. Klopt dat 

De samenstelling van het uitvoerende kernteam 
en het bestuurlijke netwerk zijn nog in 
ontwikkeling. Het ministerie van Binnenlandse 
Zaken (initiatiefnemer van de City Deal) 
coördineert de uitvoering van de Citydeal 
waaronder de vorming van het kernteam en het 
bestuurlijk netwerk. In de aankomende periode 
wordt gekeken hoe deze gremia het beste 
kunnen worden ingevuld met afgevaardigden van 
de partners, zowel de (semi-)publieke als private 
partners. Alle partners kunnen hierover zelf hun 
wensen kenbaar maken bij BZK waarna beiden 
worden vormgegeven.
2. Zie antwoord vraag 1: het gesprek over de 
beste samenstelling wordt nog gevoerd door het 
ministerie van Binnenlandse Zaken met de 
ondertekenaars van de City Deal. Hierbij kunnen 
de partners zelf hun wensen en mogelijkheden 
tot deelname kenbaar maken.
3. Conceptueel bouwen is onderdeel van deze 
City Deal. Deze vorm van bouwen maakt het 
mogelijk om veel meer prefab (in de fabriek) te 
produceren. Dit brengt milieuwinst met zich mee, 
omdat er veel secuurder (en dus met minder 
afval) geproduceerd kan worden. Daarnaast 
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of is die indruk onterecht vermindert deze bouwwijze de 
vervoerskilometers van vele afzonderlijke busjes 
van onderaannemers met de noodzakelijke 
materialen en gereedschap van en naar de 
bouwplaats, omdat veel werkzaamheden die nu 
nog op de bouwplaats plaats vinden centraal in 
de fabriek worden uitgevoerd. De opslag van 
gereedschap dat nog nodig is, is ook een punt 
waar winst kan worden behaald. Via de focus op 
conceptueel bouwen is dit zonder meer 
onderdeel van de bouwwerkelijkheid waar via 
deze Citydeal winst kan worden geboekt door 
hier aandacht voor te vragen en er mee aan de 
slag te gaan.
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